
Protokoll från praktiskt möte 7/12 2019 Kl 07.00 

 

Ordförande Karin 

Sekreterare Ingela 

Närvarande 6 st. 

 

Läser inledningstext. 

Ordförande och sekreterare valdes för det praktiska mötet. 

Läser föregående mötesprotokoll. 

1. Bordlagda frågor från förra mötet 

I föregående möte diskuterades det om 15 minuter var tillräckligt för mötet nu när mötesordningen 

ändrats. 

I detta möte tog gruppen beslut att vi ska fortsätta ha 15 minuters – möten eftersom det var 

gruppens uppfattning att det räcker till både för textläsning och delningar på morgonmötena. 

2. Hur fungerar service på mötena 

Service i form av att leda morgonmöten fungerar bra. Inhoppare finns att tillgå de dagarna 

mötesledare fattas. 

En kommentar som kom upp är att det var viktigt att hålla sig till mötesordningen. 

Att inget tas bort eller läggs till. 

Samt se till att följa den senaste mötesmanualen. 

Däremot är det mänskligt att vara osäker i sin roll som mötesledare och att det är OK att inte vara 

perfekt. 

3. Hur fungerar gruppen 

Den nya mötesordningen fungerar väldigt bra. 

Det är många som ringer in till mötena vilket visar att mötet är uppskattat 

Fråga 4–6 dvs Hur vi tar hand om nykomlingar, meddelanden samt övriga frågor hanns inte med i 

detta möte 

Avslut med sinnesrobönen. 

 


